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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:272 Regeringens arbete med järnvägssäkerhet

I min motion 2014/15:241 framför jag att det säkerhetstänkande som i dag finns 
inom flygbranschen bör implementeras även inom den svenska 
järnvägsbranschen. Jag anser att det bör vara en självklarhet att en lokförare ska 
kunna låsa om sig och att dörren till lokförarens hytt inte ska kunna gå att 
forcera så enkelt som i dag. 

Trafikutskottet gav en tydlig signal till regeringen i sitt svar på min motion: 

”Enligt utskottets mening skulle det därför kunna finnas skäl för en översyn av 
nu gällande krav på området och behovet av nya eller ändrade sådana. Utskottet 
förutsätter att regeringen aktivt driver frågan om ökad säkerhet på järnväg och 
att adekvata åtgärder vidtas i detta syfte.” 

Min fråga till statsrådet är:

 

Har regeringen påbörjat arbetet med ökad säkerhet på järnväg, vilka adekvata 
åtgärder har i så fall genomförts, och har arbetet påbörjats med att säkerställa 
att obehöriga inte kan ta sig in i lokförarens hytt under färd?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-06
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


